
 

 
 
Дана: 27.04.2015 године 

ИЗВЕШТАЈ СА 
САСТАНКА ОДРЖАНОГ У МУПу 

на основу договора између представника ауто школа и MУПа на 
протестном скупу 

 
 
Састанак је одржан на основу договора између представника организационог одбора  

протеста и представника УСП МУП РС Г дина Ребића и  г дина Малешича. 

Састанак је одржан у просторијама МУПа. Састанку су присуствовали: 

 Начелник управе саобраћајне полиције г дин Владимир Ребић са сарадницима 

o  Г-дином Слободаном Малешићем 

o  Г-дином Владом Николићем 

o  Г-дином Арсов Небојшом и 

o Колегом коме незнам име који је водио записник и 

 Петар Рашета, дипл.инг.саобр. генерални секретар ПКАШС и 

 Милан Тодоровић, АШ Делфин Београд, члан организационог одбора протеста 

испред ПКАШ и 

 Представници нек енове Асоцијације ауто шкоола у Србији 

o Крстић из Београда 

o Наташа из Панчева 

o Мишо из Новог Сада 

o Слобо из Вршца и Ђорђевич из Смедерева и 

 Представник АМСС 

На мој протест да је ово састанак представика ПКАШС као стране која је имала свој 

захтев и УСП речено је да су и представници ове асоцијације захтевали да буду 

присутни. У то не верујем, али сам прихватио, јер је значајно да што више људи 

чује наш став. 

Представник АМСС је очигледно био присутан, а да није био детаљно упућен за разлоге 

и циљ састанка. 

ЗАИСТА ВЕЛИКО ХВАЛА И ПОХВАЛА ПРЕДСТАВНИЦИМА УСП, ЈЕР ЈЕ ОДМАХ БИЛО 

УОЧЉИВО ДА ИМАЈУ ЖЕЉУ ДА СЕ ПРОБЛЕМ РЕШИ. Да је овакав став био раније 

до ових проблема неби ни дошло. 

Захтевао сам да снимам састанка, али ми није било дозвољено, јер нисам раније 

поднео захтеав. ТОЛИКО О ПРАВУ ДА СЕ СНИМАЈУ ЉУДИ БЕЗ ЊИХОВЕ ДОЗВОЛЕ. 

 

Општи закључци: 

Захтев број 1: ПОЛИГОНИ: 

 Све се ради и на другој површини уз сагласност надлежних орагана док 

локална самоуправа не изгради ПОЛИГОН 

 Полигон за Ц, Д и више категорије није рационалан 

 



МЕЂУЗАХТЕВ: Рачунари: 

ПКАШС није против увођења једног рачунара за повезивање и комуникацију. 

Рачунари у учионици нису предвиђени Законом. Против смо да се овај део финансира у 

ауто школама, јер је чињеница да је будућност испита ван школа и МУПа. 

Договор:  

 Да се учионица за испите може опремити од стране више ауто школа. 

 Да се продужи рок за набавку рачунарске опреме. 

Ово је прихваћено и остаје да се разради. 

 

Захтев број 2 и 3: Аудио-Видео надзор 

Договор: 

 Да се избаци као обавеза за наставу теоријску 

 Да се избаци као обавеза за практични испит, али 

 Да се размотри као могућност да се уведе на теоријском испиту. 

Ми смо ово прихватили, јер су сада на реду будући кандидати и ПОВЕРЕНИК ЗА 

ЗАШТИТУ ЛИЧНОСТИ да се обори и овај захетв. 

 

Захтев број 4: ТАХОГРАФ 

Прихваћено да се избаци обавеза за све категорије осим Ц и више. 

 

Захтев број 5: Да наш испитивач не може испитивати своје кандидате. 

 ПРИХВАЋЕНО да се то брише. 

 

ДАЉЕ АКТИВНОСТИ: 

 

1. Да се достави Записник са састанка свимприсутним на утврђивање коначног 

текста записника 

2. Да се поново састанемо 5 маја као би дефинисали коначан текст измена Закона 

по овим темама 

3. Да се настави са разматрањем наших примедби по Закону које су значајне за 

ову област 

4. Да се после тога приђе изради НОВИХ ПРАВИЛНИКА 

 

 

ИМПРЕСАРИО: 

Давно је требало да седнемо овако (Наравно ако буде ово и реализовано) 

Види се да су представници МУПа УСП сада спремни на АРГУМЕНТОВАНИ ДИЈАЛОГ. 

Представници новоформиране асоцијације су били коректни и конструктивни у својим 

предлозима. Ово је само доказ да су нам крајњи циљеви исти. Можда начин није, али 

близу смо. И за њих похвала од мене, ако им то нешто значи. Треба нам само 

удруживање, а не раздруживање. 

ВАЉДА СМО СХВАТИЛИ ДА СМО СВИ НА ИСТОЈ СТРАНИ. 

 

Ево, ово је кратак извештај. 

Много сам уморан, али ми је сада мало лакше, јер видим да има људи који желе да 

раговарају. Ипак, да видимо. Када Вас једном уједе змија и гуштера се бојите. 

 

 

Петар Рашета, дипл.инг.саобр. 

Генерални секретар ПКАШС 

 


